
Zurich Insurance Group (Hong Kong) is part of Zurich Financial 

Services Group, the world’s largest Swiss insurance-based 

financial services provider1 and a Fortune Global 500 company2. 

The Group achieved business operating profit of over HK$40 

billion in 20083. Our financial strength is built on a prudent 

and focused business strategy. We are rated “AA-” by 

Standard & Poor's4. In Hong Kong we offer a full range of 

general insurance solutions for individuals as well as companies.

1 Measured by a composite ranking for sales, profits, assets and 
market value, source: The Forbes Global 2000, April 2009

2 In terms of revenue, source: Fortune Global 500, July 2008
3 Zurich Annual Report 2008
4 As of 29th June 2009

Zurich Insurance Company Limited
(a company incorporated in Switzerland)

24-27/F, One Island East, 
18 Westlands Road, Island East, Hong Kong
Telephone: (852) 2968 2288
Fax: (852) 2968 0639
http://www.zurich.com.hkG
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This leaflet is only a summary and does not constitute any part of the contract. For full 
terms and conditions and exclusions, please refer to the policy document itself. Zurich 
Insurance Company Limited reserves the right of final approval.
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Authorized agent / broker
Global Star Assurance Agency Limited
Room 1265-1267, 12/F., KITEC 
1 Trademart Drive, Kowloon Bay,Kln.
Telephone: (852) 2783 0008
Fax: (852) 2770 9270                           
http://www.globalstar.com.hkG
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特許保險代理/經紀 
卓昇保險代理有限公司
九龍灣展貿徑1號國際展貿中心12樓1265-1267室
電話：(852) 2783 0008 
傳真：(852) 2770 9270 
網址：http://www.globalstar.com.hk

本宣傳資料只供參考之用，並不構成保險合約的一部份，有關此項保障計劃的內容細
則及不承保事項將詳列於保單之內，蘇黎世保險有限公司保留最終批核權。

Cardholder’s name

Cardholder’s HKID card no. 

Credit card no.

  †  (劃線支票抬頭請寫「蘇黎世保險有限公司」。Crossed cheque payable to"Zurich Insurance Company Limited".)
††(請填寫信用卡付款指示 Please fill in credit card details and sign below.)

本人授權蘇黎世保險有限公司從本人下述之信用卡賬戶支取「錦標」高爾夫球保險計劃之首年及
其後每年之保費，直至本人有進一步書面通知取消。
I hereby authorize Zurich Insurance Company Limited to charge my credit card account below for 
the Golfstar Insurance Plan initial annual premium and subsequent annual payments until further 
written notice from me.

† ††

此保險申請須待貴公司覆核，接納投保書及繳訖保費後才能生效。
This insurance application will not be in force until it has been accepted by the Company and the premium has been paid.

Cardholder’s signature 

蘇黎世保險集團（香港）是蘇黎世金融服務集團轄下之機構，

蘇黎世金融服務集團歷史悠久，乃全球最大的瑞士保險金

融 服 務 集 團
1

及 財 富 雜 誌《Fortune》全 球 500 大 企 業
2
。

2008 年業務經營盈利超過 400 億港元
3
。集團的財務實力

建基於穩健及專注的業務發展策略，財務實力更獲標準普

爾給予“AA-”評級
4
。蘇黎世保險集團（香港）致力為個人

及各大公司團體客戶提供全面一般保險方案。

1 以銷售額、盈利、資產及市值聯合計算。資料來源：2009年4月福布斯
雜誌《Forbes》全球2000大企業排行榜

2 以收益計算。資料來源：2008年7月財富雜誌全球500大企業排行榜
3 2008年度蘇黎世年報
4

截至2009年6月29日

1. 本人/吾等現投保蘇黎世「錦標」高爾夫球保險計劃 (「此計劃」) ，謹此聲明本投保表格所列全部資料乃就本人/吾等所知及所信據實填報，並經本人/吾
等核實正確無誤。本人聲明本人已獲得配偶授予全權，簽署此項投保申請，並提供任何個人資料作評核此項申請之用。本人/吾等同意本投保表格及聲
明將構成本人/吾等與蘇黎世保險有限公司 (「貴公司」) 之間的合約依據。

2. 本人/吾等明白本人/吾等如對此計劃保單條款未盡滿意，可於收到保單後14天內退回保單，所繳之保費將獲原銀奉還。

3. 本人/吾等明白所有條件及細則概以此計劃保單為準。

4. 本人/吾等明白此計劃將每年自動續保，除非本人/吾等*有進一步書面通知。

5. 本人/吾等明白如本人/吾等取消此計劃保單並在該段保單生效期內無索償紀錄，貴公司將扣除最低保費額後按比例發還餘下的保費予本人/吾等。如有索
償紀錄，則已付之保費將不獲發還。 

6. 本人/吾等明白一切由貴公司所收集或持有的個人資料，不論以任何方式獲取，均可供貴公司使用或向在香港境內或境外之任何人或機構披露作以下用途：
(i)評核此項申請，(ii)辦理直接付款授權書或信用卡付款，(iii)提供貴公司及關連機構的推廣資料，(iv)處理保險的索償或有關之分析。

7. 本人/吾等明白本人/吾等可向貴公司之個人資料私隱主任要求查閱及/或更改由貴公司持有有關本人/吾等的任何個人資料，地址為香港港島東華蘭路18號
港島東中心24-27樓。

1. I/We hereby enrol Zurich Golfstar Insurance Plan (“this Plan”) and declare that to the best of my/our knowledge and belief the information given on 
this enrolment form is true and complete in every respect and all information disclosed have been verified by me/us as true and correct. I declare that I 
have full and complete authority from my spouse to sign the application and disclose any personal information being requested to assess the insurance 
application. I/We agree that this enrolment form and declaration will form the basis of the contract between me/us and Zurich Insurance Company 
Limited ("the Company").

2. I/We understand that if I/we am/are not completely satisfied with the policy of this Plan, I/we can return it within 14 days after receipt and any 
premium charged during this period will be refunded in full.

3. I/We understand that I/we shall refer to the policy of this Plan for details of the insurance coverage, exclusion clauses and terms and conditions.

4. I/We understand that this Plan will automatically be renewed until further written notice from me/us.

5. I/We understand that if I/we cancel the policy of this Plan, the Company will refund to me/us the premium for the unexpired period on a pro-rata basis, 
subject to the minimum charge and provided no claim has been made during the current policy period. Otherwise, the paid premium will not be 
refunded.

6. I/We understand that all the personal information collected or held by the Company, howsoever obtained, may be used by or disclosed to any 
individual or organization within or outside Hong Kong for the following purposes: (i) to assess and service this application, (ii) to process the direct 
debit authorization or credit card payment, (iii) to provide marketing material of the Company or its associated companies and (iv) to conduct 
insurance claims or analysis.

7. I/We understand that I/we may contact the Company's Personal Data Privacy Officer at 24-27/F, One Island East, 18 Westlands Road, Island East, Hong 
Kong for any request to access to and/or correct my/our personal information held by the Company.


